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پارالمپیکتوکیورکوردمخاطبانرامیشکند
بازی ه�ای توکی�و ۲۰۲۰ با بی�ش از چهار میلی�ارد نفر رکورد مخاطب�ان بازی های 

پارالمپیک را خواهد شکست.
به گزارش ایرنا، کمیته بین المللی پارالمپیک با انتش��ار گزارشی پیش بینی کرد با توجه به 
ترکیب بیش��تر رسانه ها، ارتقا سطح پوشش خبری و افزایش پخش زنده مسابقات، مخاطبان 
بازی های پارالمپیک از مرز ۴.۱ میلیارد نفر در ریو ۲۰۱۶ به ۴.۲۵ خواهد رس��ید. با توجه به 
برنامه ریزی های انجام شده، بازی های پارالمپیک توکیو ۲۰۲۰ در مجموع از سوی ۱۵۰ شبکه 

تلویزیونی، رادیویی و اینترنتی در ۱۷۷ کشور پوشش داده خواهد شد. 
الکس ش��افر، مدیر بخش بازرگانی IPC، در این باره اظهار داش��ت: با توجه امکان پوشش 
زنده بیشتر از مسابقات، من اطمینان دارم ما می توانیم رکورد مخاطبان بازی های پارالمپیک 
را بزنیم. همچنین با توجه به راه اندازی کمپین ما ۱۵ درصد، اهمیت بازی های پارالمپیک در 

بعد جهانی بیشتر به چشم خواهد آمد.
ش��بکه NHK ژاپن با ۵۴۰ ساعت پوش��ش از بازی های پارالمپیک جز اصلی ترین شبکه 
های تلویزیونی این دوره از بازی های محسوب می شود. همچنین شبکه NBC آمریکا و شبکه 

۴ تلویزیون ملی انگلستان هم پوشش خبری گسترده ای از رقابت ها را ارائه خواهند کرد.
 علاوه بر اینها، ش��بکه های تلویزیونی س��ایر کشورها از قبیل آفریقای جنوبی، هنگ کنگ، 
اندونزی، مالزی، تایوان، فیلیپین، هند و برخی شبکه های تلویزیونی در خاور میانه و آمریکای 

لاتین جز رسانه های خبری این دوره از بازی های پارالمپیک هستند.

در جمع هواداران ناراضی پرسپولیس؛

سمیعی:کادرفنیبرایماتعیینتکلیفمیکندنه
هواداروخبرنگار

مدیرعامل پرسپولیس در جمع هواداران این تیم گفت: آیا به ما و کادرفنی اعتماد 
دارید؟ برای شما احترام قائل هستم اما کادرفنی باید برای ما تعیین تکلیف کند نه 

هوادار و خبرنگاران.
به گزارش ایرنا، جعفر سمیعی، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در جمع هواداران پرسپولیس 
و در اعتراض به جذب احتمالی محمد آبشک اظهار داشت: آیا به ما و کادرفنی اعتماد دارید؟ 
برای ش��ما احترام قائل هس��تم اما کادرفن��ی باید برای ما تعیین تکلیف کن��د نه هوادار و نه 
خبرنگار. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در ادامه خاطرنشان کرد: اگر به ما اعتماد دارید، دیگر 

این حرف ها را نباید بزنید.  او درباره خروج احمد نوراللهی حاضر به پاسخگویی نشد.
گفتنی است، مدیران باشگاه پرسپولیس با مهدی شیری تمدید کرده و با محمد آبشک هم 

مذاکراتی را انجام دادند.

دومینبرُدمتوالیلیورپول؛



جشندرآنفیلدِمملوازتماشاگر
تیم فوتبال لیورپول در دیدار خانگی مقابل برنلی به برتری دست یافت تا دومین 

برُد متولی اش را در حضور تماشاگران جشن بگیرد.
به گزارش ایرنا؛ در آغاز هفته دوم لیگ برتر فوتبال باشگاه های اسپانیا، لیورپول در ورزشگاه 

مملو از تماشاگر آنفیلد پذیرای برنلی بود و به برتری دو بر صفر دست یافت.
در دقیقه ۱۸ »دیگو جوتا« مهاجم پرتغالی لیورپول با ضربه س��ر تماش��ایی موفق ش��د گل 
نخس��ت بازی را به ارمغان آورد. س��پس در دقیقه ۳۰ »محمد صلاح« گلزنی کرد اما این گل 
با اس��تفاده از سیس��تم کمک داور ویدئویی مردود اعلام ش��د. تلاش میزبان در نیمه دوم هم 
برای موفقیت ادامه یافت و در دقیقه ۶۹ کار هماهنگ سرخپوش��ان موجب ش��د تا »س��ادیو 
مانه«  با ضربه ای مناسب، دومین گل لیورپول را ثبت کند. تیم تحت هدایت »یورگن کلوپ« 
ب��ا این پیروزی به امتیاز ۶ رس��ید تا از همین آغاز فصل، یک مدعی جدی باش��د. برنلی هم 

بدون امتیاز باقی ماند.

»جهانبخش«بهترینلژیونرهفتهفوتبالآسیا
علیرضا جهانبخش« به عنوان بهترین لژیونر هفته فوتبال آسیا انتخاب شد.

به گزارش ایرنا؛ س��ایت کنفدراسیون فوتبال آس��یا در یک نظرسنجی بهترین لژیونر هفته 
آسیا را انتخاب کرد.

در پایان، جهانبخش ملی پوش ایرانی باش��گاه فاینورد هلند که عملکرد خوبی در روزهای اخیر 
داش��ت با کس��ب ۶۴ درصد آراء به عنوان بهترین لژیونر هفته آس��یا انتخاب شد. »سون هینگ 
مین« ملی پوش کره جنوبی و باشگاه تاتنهام با امتیاز ۱۴.۷۳ در رتبه دوم ایستاد. محمد نادری و 

صیادمنش هم به ترتیب با کسب ۸.۸۳ و ۷.۱۱ درصد آرا در رده های سوم و چهارم قرار گرفتند.

دوندگانایرانازصعودبهفینالقهرمانیجهانبازماندند
دو دون�ده ۴۰۰ مت�ر بامانع ایران نتوانس�تند به مرحله فینال مس�ابقات قهرمانی 

جوانان جهان برسند.
به گزارش ایسنا، در ادامه رقابت های دوومیدانی قهرمانی جوانان جهان که به میزبانی کنیا 
در حال برگزاری اس��ت، دو دونده ۴۰۰ مت��ر بامانع ایران موفق به عبور از مرحله نیمه نهایی 
نش��دند. دانیال بی باک در گروه اول این مس��ابقات خطا کرد و موفق به ثبت رکورد نشد. امیر 
مقدمی هم در گروه س��وم زمان ۵۲.۴۰ ثانیه را ثبت کرد. او با این که رکورد شخصی خود را 
ارتقا داد اما در جایگاه پنجم گروهش قرار گرفت و به فینال نرس��ید.   در پایان مرحله نیمه 
نهای��ی دوی ۴۰۰ متر بامانع ۲۲ ورزش��کار موفق به ثبت رکورد ش��دند که امیر مقدمی بین 
آن ها ش��انزدهم شد. دانیال بی باک و دونده ای از اس��پانیا هم که رکوردی نداشتند به ترتیب 
دو نفر آخر لیس��ت ۲۴ نفره افراد حاضر در این مرحله بودند. روز پایانی این مس��ابقات برگزار 
می ش��ود که صادق صمیمی و محمدرضا رحمانی فر در فینال پرتاب دیس��ک رقابت خود را 

دنبال می کنند.

غیبتدروازهبانایرانیدرهفتهسوملیگپرتغال
دروازه بان پورتیموننزه در هفته پیش رو لیگ پرتغال نیز غایب خواهد بود.

ب��ه گزارش ایس��نا، برخی از رس��انه های پرتغالی روز گذش��ته از غیب��ت دروازه بان ایرانی 
پورتیموننزه خبر دادند و به این ترتیب نیازمند در هفته س��وم لیگ پرتغال نیز غایب خواهد 
بود. دلیل نرسیدن نیازمند، مشکل قرارداد او بود که پس از تصحیح یکی دو بند این قرارداد 
مجددا امضا ش��د. به همین دلیل کارت بازی نیازمند دیرتر از موعد مقرر صادر خواهد ش��د 
و نمی توان��د ب��رای تیمش به میدان برود. پورتیموننزه در دو هفت��ه ابتدایی لیگ پرتغال یک 

پیروزی و یک شکست را تجربه کرده و اکنون در رده دهم قرار گرفته است.

حسینزاده:برایآمدنبهاستقلالبرنامهریزیکردهبودم
بازیک�ن جدید اس�تقلال گف�ت: برای آم�دن به اس�تقلال از یکی دو س�ال قبل 

برنامه ریزی کرده بودم و دوست داشتم به این تیم بیایم.
به گزارش ایس��نا، امیرحسین حس��ین زاده پس از عقد قرارداد با استقلال اظهار کرد: خیلی 
خوش��حالم که با اس��تقلال قرارداد امضا کردم. از مدیریت و فرهاد مجیدی تشکر می کنم که 
به من اعتماد کردند و امیدوارم فصل خوبی را با اس��تقلال داش��ته باشم. خداراشکر مذاکرات 
خوب پیش رفت و همه چیز خوب پیش رفت. او ادامه داد: وارد چالش جدیدی ش��دم، چون 
س��ابقه بازی در تیم بزرگ را نداش��تم. امیدوارم در این تیم بهترین عملکرد را داش��ته باشم 
که همراه با بهترین نتایج برای اس��تقلال باش��د. برای آمدن به استقلال از یکی دو سال قبل 
برنامه ریزی کرده بودم و دوس��ت داش��تم به این تیم بیایم. برای این چالش بزرگ آماده ام و 

امیدوارم موفق شوم.

عراقیزاده:همهجورهباتیمملیفوتسالتعاملکردیم
قائم مقام باشگاه گیتی پسند اصفهان گفت: همه جوره با تیم ملی فوتسال تعامل 

کردیم و امیدواریم تیم ملی در جام جهانی نتیجه مطلوب را بگیرد.
محمد حس��ین عراقی زاده قائم مقام باش��گاه گیتی پس��ند، در گفت وگو با ایسنا، در مورد 
آخرین وضعیت این تیم گفت: ما تعداد زیادی بازیکن ملی پوش داریم که بعد از بازی با فرش 
آرا آن ها را در اختیار تیم ملی گذاش��تیم. ما هرگونه تعاملی با تیم ملی داش��تیم از تعطیلی 
تمرینات تا ش��روع زودهنگام لیگ و خس��تگی بازیکنان پس از بازی های ملی و حالا هم باید 
بدون بازیکنان ملی پوش تمرین کنیم اما برای ما بیش از هر چیز موفقیت تیم ملی مهم است 

وامیدواریم این همکاری ها با نتیجه خوب تیم ملی در جام جهانی فوتسال دنبال شود.

گلمحمدی:

س�رمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: تیمی 
که از حمای�ت خاص برخوردار اس�ت باید پول 
داش�ته باش�د؛ وقتی پول نداریم یعنی حمایت 
خاصی وجود ن�دارد ولی خوش�حالم که تیم ها 
درباره ما اینط�ور صحبت می کنند. به هواداران 
ق�ول می دهیم تا فردا اتفاق�ات خوبی در نقل و 

انتقالات رخ دهد.
به گ��زارش ایرن��ا، یحیی گل محمدی در حاش��یه 
تمرین پرسپولیس در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
اولی��ن باری اس��ت ک��ه در فصل جدی��د در خدمت 
شما خبرنگاران هس��تم. این اولین مصاحبه من بعد 
از قهرمانی اس��ت. جامی که س��خت به دست آمد و 
حماسه بچه ها، هواداران، مدیریت و... بود که با همت 
همگی به دس��ت آم��د. به قول یکی از بچه ها ش��اید 
الان گ��رم هس��تیم و نمی دانیم که چ��ه کار بزرگی 
انجام دادیم. بازهم بابت این قهرمانی که برایش خون 
ریخته شد، به هواداران تبریک می گویم. از بازیکنانم 
بار دیگر تش��کر می کنم. آنها نش��ان دادند که از نظر 
فنی، اخلاق��ی و ذهن��ی فوق العاده هس��تند. مقابل 
تیم های��ی که تا بن دندان مس��لح بودن��د تا قهرمان 
شوند با لطف خدا و تلاش بچه ها قهرمان شدیم. وی 
در ادامه افزود: از بیست و پنجم مرداد تمرینات فصل 
جدید ما ش��روع ش��د. البته این اتفاق ناقص رخ داد. 
فقط مهدی شیری و وحید امیری تمدید کردند. برای 
احمد نوراللهی آرزوی موفقیت می کنم. امید و کمال 
هم تکلیفش��ان تا فردا مشخص می شود. با دهقانی و 
ابراهیمی هم قرارداد بس��تیم. هنوز تیم کامل نشدیم 
و برای کامل ش��دن به چند روز زمان نیاز داریم. تیم 
استقلال تاجیکس��تان در کوران مسابقات لیگ است 
و کار س��ختی داریم. ما هنوز مش��کل داریم. ریش��ه 
خیلی از مشکلاتی که ما داریم به خاطر مسائل مالی 
اس��ت که گریبان تیم ما را گرفته اس��ت. با توجه به 
شکایت هایی که داشتیم و مشکلاتی که وجود داشت 
نتوانس��تیم آنطور که باید و ش��اید بازیکن به خدمت 

بگیری��م. بازیکنان مبالغ بالای��ی دارند ولی همچنان 
تیم خوبی داریم. باید نفر جایگزین به خدمت گرفته 
ش��ود و نفرات تیم هم بمانند. س��رمربی پرسپولیس 
درباره مشکلات مالی خاطرنشان کرد: جعفر سمیعی 
در مصاحب��ه اش گفت که در ۲۰ س��ال اخیر بحران 
مالی پرس��پولیس بی س��ابقه بوده است و این مساله 
حقیقت دارد. امی��دوارم بازهم بتوانیم برای هواداران 
جام به دس��ت بیاوری��م. صحبت هایی ک��ه از طرف 
مدیریت ش��ده این اس��ت که تا یک ماه دیگر با آنها 
تس��ویه می ش��ود. این بازیکنان هر چه داشتند برای 
تیم گذاشته اند. آنها شایسته رفتار مالی بهتری بودند 
اما این مش��کلات وجود دارد و امی��دوارم روزی این 
مس��ائل حل شود اما زمانبر اس��ت. وی درباره لیست 
بازیکنان مدنظرش گفت: راجع به اسامی نمی خواهم 
صحبت کنم. لیس��ت هش��ت ۹ نفره به باشگاه دادم. 
یک س��ری جذب ش��دند و بقی��ه را در حال صحبت 

هس��تیم. گرفتن بازیکن بس��یار س��خت شده است. 
تلاش می کنی��م جایگزین های خوب��ی را به خدمت 
بگیریم و تیم خوبی ببندیم. تا فردا اتفاقات خوبی رخ 
می دهد و این قول را به هواداران می دهیم. همه نگران 
هس��تیم. مسائل مالی دس��ت و پای ما را برای بستن 
قرارداد با بازیکنان خوب بس��ته است. همه تیمهایی 
که در آس��یا هستند تقویت می شوند اما مسائل مالی 
گریبانگیر ما اس��ت. بازیکنانی که رفتند با پیش��نهاد 
خوب می ماندند اما دو مهره ثابت تیم ملی را از دست 
دادیم. شهریار هم مهره کلیدی برای تیم ما بود. سه 
مهره اصلی ما رفتند. از طرفی نمی توانیم دست روی 
دست بگذاریم. سراغ بازیکنان کم نام و نشان رفتیم. 
همین ستاره هایی که رفتند روزی به آنها اعتماد شد 
و از ابتدا ستاره نبودند. باید بیشتر کار کنیم و بیشتر 
زحمت بکشیم. نمی شود دست روی ستاره ها گذاشت 
و ما پول نداریم. گل محمدی درباره جدایی نوراللهی 

گفت: ما اگر پول داشتیم احمد می ماند. حداقل کار، 
تس��ویه با بازیکن بود. احمد دوس��ت داشت بماند اما 
وضعیت موجود در باشگاه فشار می آورد. احمد هشت 
سال تلاش کرد و چندین جام آورد. این حق بازیکن 
اس��ت که برای آینده اش تلاش کن��د. حق او بود که 
بالاخره بعد از درخش��ش در چند س��ال اخیر لژیونر 
ش��ود. نمی توان به احمد خرده گرفت. او بازیکن آزاد 
بود و تصمیم گرفت که برود. برایش آرزوی موفقیت 
و دعا می کنیم. باید دنبال جایگزین باش��یم تا نفرات 

جدید راهش را ادامه بدهند.
وی درب��اره احتمال جذب بازیک��ن خارجی اذعان 
داش��ت: کلا اس��م مربی و بازیکن خارجی می آید تن 
و بدن ما می لرزد. همه این مشکلات به خاطر همین 
مس��ائل است. البته منظورم کالدرون و برانکو نیست. 
برانک��و خیلی زحمت کش��ید و جام های خوبی آورد. 
کلا بحث من نفرات خارجی است. بدهی های انباشته 
به خاطر بازیکنان خارجی اس��ت. هنوز چیزی درباره 
جذب بازیک��ن خارجی اعلام نکردند ام��ا گویا نباید 
پرونده ی بازی داش��ته باش��یم که تیم ما پرونده باز 
دارد و از لح��اظ مالی ه��م اجازه جذب مهره خارجی 
نداریم. س��رمربی پرس��پولیس درباره لیس��تی که به 
باش��گاه داده اس��ت تصریح کرد: لیستی که داده شد 
لیس��تی بود که مدنظر ما بود هم لژیونر در آن وجود 
داشت و هم نفرات داخلی. از این لیست دو نفر جذب 
ش��ده اند. لیس��ت دوم هم ارائه می شود و راجع به آن 
صحبت خواهد شد. وی درباره صحبت هایی که برخی 
از باش��گاه ها پیرامون حمایت خاص از پرس��پولیس 
می کنند گفت: اگر تیم ما از حمایت خاص برخوردار 
باشد باید پول داش��ته باشد. وقتی پول نداریم یعنی 
چنین چیزی وجود ندارد. خوشحالم که تیم ها درباره 
ما اینطور صحبت می کنند خوش��حال می شوم چون 
این مساله دستاویز می شود تا کمتر کار کنند. من از 
این اظهار نظر اس��تقبال می کنم و ما تلاش می کنیم 

تا بازهم قهرمان می شویم.

پرچم دار کاروان ورزش�ی کشور افغانس�تان به نمایندگی از 
فدراسیون دو و میدانی آن کشور از حمایت ها و پشتیبانی های 
فدراس�یون دو و میدانی ایران از ورزشکاران افغانستانی تقدیر 

کرد.
ب��ه گزارش ایلنا و به نقل از روابط عمومی فدراس��یون دو و میدانی، 
فدراسیون دو و میدانی افغانستان توسط کیمیا یوسفی پرچمدار کاروان 
ورزش��ی افغانس��تان در بازی های المپیک در شهر مشهد، با اهداء لوح 
سپاس از هاش��م صیامی رییس فدراسیون کشورمان به پاس زحمات، 
تلاش ه��ا، هم��کاری  و حمایت های فدراس��یون دو و میدان��ی ایران از 
ورزش��کاران افغانستانی در راه آماده س��ازی جهت حضور در المپیک 

۲۰۲۰ توکیو تشکر و قدر دانی کرد.
در این مراسم کیمیا یوسفی ضمن اهداء لوح سپاس فدراسیون دو و 
میدانی افغانس��تان به هاشم صیامی رییس فدراسیون کشورمان اظهار 
داش��ت: به نمایندگی از مسئولین فدراسیون و ورزشکاران تیم ملی دو 

و میدانی افغانس��تان به پاس حمایت هایی که فدراس��یون دو و میدانی 
جمهوری اسلامی ایران در چند سال اخیر از دو و میدانی کاران افغان 
ب��رای حضور در مس��ابقات مختلف و طی کردن مراحل آماده س��ازی 
جهت ش��رکت در بازی های المپیک ۲۰۲۰توکیو در این کشور داشته 

است صمیمانه تشکر و قدر دانی می کنم.
وی افزود: خوش��بختانه فدراس��یون دو و میدانی ای��ران و همچنین 
هیات های اس��تان های مختلف، همواره در طی ای��ن دوران همکاری 
و حمایت های بس��یار خوبی از ورزشکاران دو و میدانی کار افغانستانی 
داشته اند. در واقع مجوز حضور ورزشکاران افغانی در تمامی رقابت های 
کشوری و لیگ های باشگاهی یکی از با ارزشترین پشتیبانی هایی بوده 

که صورت پذیرفته و قطع به یقیین ارزشمند و قابل تقدیر است.
یوس��فی ادامه داد: مس��ئولین دو و میدانی ایران در هیچ ش��رایطی 
تفاوتی را میان ورزش��کاران افغانس��تانی و دو و میدان��ی کاران ایرانی 
قائ��ل نش��دند و همیش��ه ش��رایط حض��ور در تمرینات آماده س��ازی 
و مس��ابقات مختلف داخلی را ب��رای ما نیز فراهم کردن��د که این امر 
موجب ش��د تا ورزش��کاران افغانس��تانی بتوانند با آمادگی کامل هم از 
 لحاظ جسمانی و هم از جهت روحی برای شرکت در بازی های المپیک

مهیا شوند.

قدردانیپرچمدارکاروانورزشافغانستانازفدراسیوندوومیدانی

تافرداخبرهایخوبیبرایپرسپولیسازراهمیرسد

»بنا«تاپایانبازیهایآسیاییماندگارشد
مدی�ر فنی تیم مل�ی هندبال م�ردان گفت: 
ارتب�اط خوب�ی بین ملی پوش�ان و س�رمربی 
صورت گرفته اس�ت. فرناندز س�عی دارد همه 
چی�ز روی اصول باش�د و اعتماد بی�ن کادر و 

بازیکنان و برعکس وجود داشته باشد.
کیوان صادقی در گفت وگو با ایس��نا در خصوص 
آغ��از اردوهای تیم ملی هندب��ال مردان اظهار کرد: 
ش��رایط خدا را شکر خوب اس��ت. باید جلوتر برویم 
تا ببینیم چه می ش��ود. در ح��ال حاضر ۲۴ بازیکن 
در اردوی تیم ملی حضور دارند و صبح و بعدازظهر 

تمرین می کنیم. 
مدیر فن��ی تیم ملی هندبال م��ردان در خصوص 
ش��رایط اردوها ب��ا حضور س��رمربی خارجی گفت: 
س��رمربی اس��پانیایی کم کم نس��بت ب��ه بازیکنان 
ش��ناخت پیدا می کند و این شناخت سبب خواهد 
ش��د به هدف مدنظر برسیم. مانوئل مربی با دانشی 
اس��ت که با ش��ناخت جلو می رود. نمی توان اکنون 
در م��ورد اهداف صحبت کرد اما از نظر ش��خصیتی 
مانوئل بس��یار با ش��خصیت است و س��طح بالایی 
دارد. این طور پیش می رویم تا به هدفمان برسیم. 
اکنون نمی توانیم بگوییم به کجا خواهیم رس��ید و 
فعلا تمرینات پایه ای و بیش��تر به س��بب شناخت 
بازیکنان است. می خواهد ببیند بازیکنان می توانند 

خواسته هایش را برآورده کنند یا خیر.
وی در پاس��خ به این س��وال که آیا مش��کلی که 
همیشه به سبب ارتباط سرمربی خارجی با بازیکنان 
وجود داش��ت برطرف شده اس��ت گفت: بله ارتباط 
بس��یار خوبی بین بازیکنان و مرب��ی صورت گرفته 
اس��ت. فرناندز به دنبال این اس��ت که خواسته های 
بازیکنان را برآورده و رابطه خوبی با آنها برقرار کند. 
او س��عی دارد همه چیز روی اصول باش��د و اعتماد 
بین کادر و بازیکنان و برعکس وجود داشته باشد. 

وی همچنی��ن در خص��وص حض��ور لژیونرها در 
اردوهای تیم ملی هندبال گفت: فعلا که داشته های 
داخل��ی همین بازیکنان هس��تند. لژیونرها هم فعلا 
درگیر تمرینات و مس��ابقات باشگاهی شان هستند. 
اینک��ه در تاری��خ تعطیلات فدراس��یون جهانی اگر 
بتوانند اضافه ش��وند که به اردو خواهند آمد اگر که 
نه تلاش این اس��ت که در اردوی آخر اضافه شوند. 
اگر هم که نیامدن، نتوانس��تند یا آسیب داشتند که 

باید با همین تیم داخلی کار کنیم.
وی در پای��ان در خص��وص زمان باق��ی مانده تا 
مس��ابقات قهرمانی آس��یا گفت: زمان کم نیس��ت. 
خ��ودم معتقدم که هر چه اکن��ون کار کنیم بعد به 
خاط��ر لیگ بین تمرینات وقف��ه می افتد و بازیکن 
کاری که باشگاهش بخواهد را دوباره انجام می دهد. 
فکر می کن��م تمرینات ماه های آخر خیلی س��خت 
باشد اکنون بیش��تر روی شناخت و رابطه ها بیشتر 
تمرک��ز می کنی��م و در مراحل بعدی بیش��تر روی 
تاکتیک و تکنیک بازیکنان کار خواهیم کرد. اکنون 
ت��ا آذر ماهی ۱۰ روز تمری��ن داریم و قطعا ۴۰ روز 
آخر و اردوی برای تمرین تکنیک و تاکتیک مناسب 
تر اس��ت. در آن اردو امیدواریم که هم به هماهنگی 
کامل برس��یم و هم بازی دوس��تانه داشته باشیم و 

برای مسابقات آماده شویم.

صادقی:ارتباطخوبیبینهندبالیستهاوسرمربیبرقراراست

»محمد بنا« سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
ای�ران، حکم ادام�ه فعالیتش در ای�ن تیم را 

دریافت کرد.
به گزارش ایرنا، طی مراسمی که با حضور علیرضا 
دبیر رئیس، حمید س��وریان نایب رئیس فدراسیون 
کشتی، کادر فنی و اعضای تیم ملی کشتی فرنگی 
در خانه کشتی ش��هید صدرزاده برگزار شد، حکم 
س��رمربیگری محم��د بنا ک��ه تا پایان ب��ازی های 

آسیایی سال ۲۰۲۲ است، به وی اهداء شد.
علیرضا دبیر در این دیدار خطاب به کش��تی گیران 
و کادر فنی گفت: از وجود محمد بنا استفاده کنید و 
اگر مشکلی دارید، ایشان مانند یک پدر می توانند به 
ش��ما کمک کند. وی ادام��ه داد: من محمد بنا را هم 
از نظ��ر اخلاقی و نظ��م و هم از نظر فنی قبول دارم و 
تصمیماتی که توسط ایشان گرفته می شود با مشاورت 
فدراس��یون کشتی است. دبیر تصریح کرد: محمد بنا 
نیز چرخ��ه ی انتخابی تیم مل��ی را رعایت می کند و 
کشتی گیرانی را به مسابقات می برد که پیروز میدان 
باشند و اگر شما می خواهید حق خود را بگیرد، تمامی 
حریفان خود را شکست داده و در مسابقات نیز صاحب 
مدال شوید. رئیس فدراسیون کشتی گفت: خوشحالم 
که محمد بنا در کنار کش��تی است، چراکه ایشان از 
زندگ��ی و زن و بچ��ه خ��ود زده و در اردوهای تیم 

ملی تمام قد در خدمت کش��تی است. وی خطاب 
به کشتی گیران گفت: تا روزی که مانند یک سرباز 
در خدمت کشتی باش��ید و به مربیان خود بگویید 
چشم و حرف آن ها را قبول داشته باشید مدال می 
گیرید و اگر روزی برس��د که فکر کنید که خودتان 
می توانید بدون کمک مربیان موفق شوید و حرف 
آن ها برایتان اهمیتی نداش��ته باش��د، به هیچ جا 
نخواهید رسید. دبیر گفت: همانطور که از کادر فنی 
تیم ملی کشتی آزاد و غلامرضا محمدی تا آخرین 
لحظه حمایت و پش��تیبانی کردم به تیم فرنگی نیز 
اعتقاد دارم و مطمئن باش��ید من و حمید سوریان 
از کادر فنی و برنامه های تیم ملی کش��تی فرنگی 
به صورت کامل حمایت و پش��تیبانی خواهیم کرد 
چراک��ه اعتقاد دارم که محمد بنا برای خدا کار می 
کند و هدف ش��خصی ن��دارد و به دنبال موفقیت و 
کس��ب مدال در کشتی ایران است که این هدف ما 
و خواس��ت همه ی مردم ایران است. وی در پایان 
خاطرنشان کرد: برنامه ی ما تا المپیک پاریس است 
و زمان زیادی تا مس��ابقات کسب سهمیه المپیک 
نداریم، پس باید با همدلی و اتحاد به فکر موفقیت 
در ای��ن بازی ها باش��یم. در ادامه محمد بنا با بیان 
اینکه من بیش از ۱۰ سال سرمربیگری تیم ملی را 
برعهده داشتم، گفت: به جرأت می توانم بگویم که 
هی��چ دوره ای مانند این دوره نبوده و در دو س��ال 
گذشته بیش��ترین حمایت و پشتیبانی از تیم های 
ملی کش��تی صورت گرفته و ما بهترین امکانات را 
داشته و  اردوهای خوبی را برگزار کردیم. وی ادامه 
داد: کس��ب مدال طلای کشتی فرنگی در المپیک 
توکیو بس��یار با ارزش بود، اما امیدوارم که بتوانیم 
در المپیک بعدی حداقل ۲ مدال طلا کس��ب کنیم 
ت��ا جای خالی تصاویر روی خانه کش��تی صدرزاده 

کامل شود.

یکطلاو۳برنزایراندر۵وزننخستکشتیفرنگیجوانانجهان
تیم ملی کش�تی فرنگی جوانان ایران در پای�ان رقابت های ۵ وزن 
نخست قهرمانی جوانان جهان به یک مدال طلا و ۳ برنز دست یافت.

به گزارش ایس��نا، در پایان رقابت های ۵ وزن نخس��ت کش��تی فرنگی 
قهرمان��ی جوانان جهان در روس��یه، امیررضا ده بزرگ��ی دارنده مدال های 
ط��لای المپیک جوانان و ط��لای نوجوانان جه��ان، در وزن ۵۵ کیلوگرم 
صاحب مدال طلا ش��د و ایمان محمدی در ۶۳، محمدحسین آذرم دخت 
در ۷۷ و امیرمحم��د بیات در وزن ۱۳۰ کیلوگرم نیز صاحب ۳ مدال برنز 
ش��دند.  در وزن ۵۵ کیلوگرم امیررضا ده بزرگی پس از استراحت در دور 
نخس��ت در دور دوم با نتیجه ۵ بر ۴ از س��د المیر علی ی��ف از آذربایجان 
گذش��ت. وی در دور سوم و در مرحله یک چهارم نهایی مقابل آدم اوزون 
از ترکی��ه با نتیجه ۸ بر صفر به برتری دس��ت یاف��ت و راهی مرحله نیمه 
نهایی شد. ده بزرگی در این مرحله با نتیجه ۶ بر صفر ایسخار کوربایف از 
قزاقستان را مغلوب کرد و به دیدار فینال راه یافت. او در این دیدار با نتیجه 

۳ بر یک از سد علی مردون عبداله یف از ازبکستان گذشت و به مدال طلا 
دست یافت. در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی پس از استراحت در دور 
اول، در دور دوم با نتیجه ۸ بر صفر چیز لاجوآی از آمریکا را مغلوب کرد. 
وی در دور س��وم و در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه ۱۱ بر ۳ مغلوب 
ساید باکایف از روسیه شد و با توجه به حضور این حریف در دیدار فینال، 
محمدی راهی گروه بازنده ها ش��د. او در این گروه مقابل ضیا باباش��وف از 
کشور آذربایجان با نتیجه ۸ بر صفر پیروز و راهی دیدار رده بندی شد. وی 
در این دیدار با نتیجه ۸ بر صفر مانوئل اس��تویچا از رومانی را از پیش رو 
برداش��ت و به مدال برنز دس��ت یافت. در وزن ۷۷ کیلوگرم محمدحسین 
آذرم دخت پس از استراحت در دور نخست در دور دوم با نتیجه ۸ بر صفر 
واسیل کوجوک از رومانی را مغلوب کرد. وی در دور سوم و در مرحله یک 
چهارم نهایی با نتیجه ۱۲ بر ۴ مغلوب اکس��ایوس موکوبو از نروژ ش��د و با 
توجه به راه یابی این کشتی گیر به دیدار فینال، آذرم دخت به گروه شانس 

مجدد رفت. وی در این گروه با نتیجه ۵ بر ۲ از س��د کریس��توفر کلانی از 
مجارستان گذشت و راهی دیدار رده بندی شد. آذرم دخت در این دیدار و 
در یک کشتی تماشایی با نتیجه ۸ بر ۴ از سد عماد ابوالاتا از مصر گذشت 
و صاح��ب مدال برنز ش��د. در وزن ۱۳۰ کیلوگرم امیرمحمد بیات آخرین 
نماینده ایران در ۵ وزن نخس��ت این رقابت ها، پس از اس��تراحت در دور 
اول در دور دوم با نتیجه ۲ بر ۳ مغلوب سرخان ممدوف از آذربایجان شد 
و ب��ه گروه بازنده ها رف��ت. وی در این مرحله مقابل توماس واورزینزیک از 
لهس��تان با نتیجه ۴ بر ۱ به پیروزی دس��ت یافت و راهی دیدار رده بندی 
شد. بیات در دیدار رده بندی نیز برابر نیکولاس نتونیاس از یونان با نتیجه 
۶ بر ۳ به برتری رسید و صاحب مدال برنز شد. علی عابدی درزی در وزن 
۸۷ کیلوگ��رم، دیگر نماینده ایران در ۵ وزن نخس��ت این رقابت ها بود که 
روز گذشته در همان دور نخست با نتیجه ۴ بر ۳ مقابل آلگوت کالمان از 

سوئد شکست خورد و حذف شد.


